

ROYALE PLAY BARIQ



Premium water-based Velvet Decorative Special Effect Paint for Interior Wall

DESCRIPTION AND USES

ROYAL PLAY BARIQ is premium quality velvet special effect finish product - based on Acrylic co-polymer.

- · For interior use.
- Suitable for Colorant usage Machine colorant and get desired shade basis shade card.
- Product is also suitable for other colorant usage like Universal colorants.
- Lead free and environmentally friendly product.
- Excellent ease of application with good open time to create the effect on surface (Outstanding workability).
- Hiding Power best in the class.
- Excellent wash ability best in the class.
- Good coverage.
- Most suitable for colorant application least colorant to get the best color (Refer color chart).

PRODUCT PROPERTIES

Semi-Gloss/ Smooth
Available in Metallic Silver and Gold. Shade card available with 600 colors by using SCIB Tinting machine
Approx. 1.23 \pm 0.02 kg/lt (Metallic Silver and Gold)
25 ± 2
50 g/lt *according to EU Regulation"
10,000 plus cycles
Water
"Touch Dry : 30 minutes Recoat/2nd Coat: 2-4 hours Hard Dry: 24 hours"
30 - 40 µm per coat

INSTRUCTIONS FOR USE

1) Surface preparation:

- Surface must be clean, free from oil, grease, dirt, chalk...etc.
- Old painted surfaces should be cleaned first from all loose paints and other contaminants that can affect adhesion.

2) Recommended application system

- Use **DECORA WALL SEALER / SEALCOAT** as a primer coat before applying putty. An additional coat after applying putty helps improve adhesion and spreading rate.
- Use **EL BREEMO HERO** putty or **ACRYPUTTY PLUS** for smoothening and leveling the surface.
- Apply DECORA HERO Emulsion or ACRYCOAT HD MATT as basecoat/undercoat to get smooth finish.
- Dilution can be 5-10% by using roller all over the surface to get complete spreading. Afterwards, velvet special effect can be obtained by using trowel as per applicator desire to get the best finish. Refer customized application from SCIB application center.

3) Special Instructions

For cleaning, the painted wall should be cured for at least one week.

APPLICATION TOOLS



PACKAGING

Refer company price list or contact local representative.

STORAGE AND SHELF LIFE

• 24 months in original tightly closed containers away from direct sunlight and excessive heat.

THEORETICAL COVERAGE

- 6 m2/Ltr. per coat at 30 40 microns DFT.
- Practical coverage varies depending on surface porosity, application method, DFT and losses.

SAFETY PRECAUTIONS

- Please refer to material safety data sheet (MSDS) before using the product.
- Please revert to technical office for application advice.
- For alternative systems may be specified, depending on area of use.

BARIQ PROFESSIONAL - PAGE 1 0F 1

Our Recommendations are based on extensive research as well as practical experience. However, as the product is often used under conditions beyond our control, we cannot guarantee anything but the quality of the product itself. We reserve the right to change the given data without notice. Please note that this data sheet supersedes any previous prints. For any additional information, please consult our technical office. August 2023









رۋيــال بلاي

رويال بلاي بريق



دهان مخملي ذو تأثير خاص مائي ممتاز للحوائط الداخلية

الوصف والاستخدامات

روياك بلاك بريق هو منتج مخملي عالي الجودة بتأثير خاص - يعتمد على أكريليك بوليمر.

- للاستخدام الداخلي.
- مناسبة للاستخدام الملون ماكينة تلوين سكيب والحصول على درجة اللون المطلوبة.
 - يمكن تلوينه بأستخدام ملونات يونيفرسال.
 - منتج خالي من الرصاص وصديق للبيئة.
- سهولة ممتازة في التطبيق مع وقت مفتوح جيد لإحداث تأثير على السطح (قابلية تشغيل رائعة).
 - قدره عاليه في التستير-الأفضل في فئتها.
 - قدرة غسيل ممتازة الأفضل في فئتها.
- الأكثر ملائمة لتطبيق التلوين الحصول على افضل لون بأقل نسبة ملونات.

خصائص المنتج

المظهر النهائي	نصف لامع/ناعم
اللون	متوفر في الوان الفضي و الذهبي، و يمكن تلوينه بأستخدام نظام سكيب للتلوين
الكثافة عند درجة حرارة ٢٥ درجة م	تقریباً ۲۳.۱ ± ۰.۰۲ کجم / لتر (فضی و ذهبی)
المحتوى الصلب بالحجم	7 ± 07
محتوى المواد العضوية (جرام \ لتر)	٥٠ جرام \ لتر "طبقاً للمواصفات الأوروبية"
القدرة على الغسيل / مقاومة الأحتكاك	أكثر من ۱۰۰۰۰ دورة غسيل
المذيب / المخفف	الماء
وقت التجفيف عند ٢٥ °درجة مئوية و نسبة الرطوبة ٥٠٪	جفاف المبدئی : ۳۰ دقیقة الوجه الثانی : ۲ - ۶ ساعات الجفاف النهائی : ۲۶ ساعة
سمك الفيلم الحاف الموصى به (DFT)	۳۰ - ۶۰ یام لکل طبقة

تعليمات الاستخدام

١) تجهيز السطح:

- يجب أن يكون السطح نظيفاً وخالياً من الزيوت والشحوم والأتربة... إلخ.
 - يجب تنظيف الأسطح المطلية مسبقاً من جميع الدهانات السائبة والملوثات الأخرى التي يمكن أن تؤثر على الالتصاق

٢) خطوات التنفيذ المقترحة:

- استخدم DECORA WALL SEALER / SEALCOAT كطبقة أولية قبل وضع المعجون. تساعد في تحسين معدل الالتصاق والفرد .
 - استخدم معجون EL BREEMO HERO أو ACRYPUTTY PLUS لتنعيم وتسوية السطح.
- استخدم ديكورا هيرو /أكريكوت HD مط كطبقة أساسية / طبقة تحتية للحصول على لمسة نهائية ناعمة .
- يمكن التخفيف بالماء (بنسبة ٥-١٠ ٪) والتطبيق باستخدام الرولة على السطح بالكامل.
- يمكن الحصول على تأثير مخملي خاص البروة حسب التصميم به ، للحصول على أفضل تشطيب.

٣) تعليمات خاصة بالمنتج: للتنظيف ، يجب الانتظار على الجدار المطلى لمدة أسبوع على الأقل.

أدوات التطبيق



العبوات المتوفرة

لمزيد من المعلومات يرجى الرجوع إلى قائمة أسعار الشركة أو أقرب وكيل.

التخزين ومده الصلاحية

 ٢٤ شهرًا في عبوات أصلية مغلقة بإحكام بعيدًا عن أشعة الشمس المباشرة والحرارة الزائدة

معدل الاستهلاك الاسترشادي

- ٦ م٢ / لتر . لكل طبقة عند ٣٠-٤٠ ميكرون DFT
- تختلف التغطية العملية حسب مسامية السطح وطريقة التطبيق و DFT

تعليمات الامن و السلامة

- يرجى الرجوع إلى نشره السلامة الخاصه بالمنتج (MSDS) قبل الاستخدام .
- يرجى الرجوع إلى المكتب الفني لمزيد من الاستشارات بخصوص
- يمكن توصيف أنظمة دهان بديلة وذلك بناء على مناطق الاستخدام .

رويال بلاي بريق - صفحة ١ من ١

ان المعلومات الواردة فى هذه الصفحة هى افضل ما لدينا من المعرفة القائمة على التجارب المعملية والخبرة العملية. وبما ان المنتج بستعمل غالبا تحت ظروف خارج نطاق مراقبتنا، فاننا لا نستطيع ضمان أى شـئ سوى نوعية المنتج نفسه ونحتفظ بحق تغيير البيانات المعطاه دون اشعار مسبق. هذه المواصفات الفنية تلغى أى مواصفات سابقا. لمزيد من الاستفسار يرجى مراجعة المكتب الفني. أغسطس ٣٠٢٣







